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Conceptverslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling Samenleving Voorop op 21 janua-
ri 2016 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter:  Mevrouw M.E. Mellink  
 

Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de uitwisseling om 20.00 uur. De Samenleving Voor-
op houdt in dat de gemeente een stapje terug doet bij de invulling van de 
buitenruimte. Inwoners gaan hierbij een steeds belangrijkere rol spelen. 
De Samenleving Voorop is al vijf jaar in ontwikkeling en blijft de gemeente 
voor uitdagingen plaatsen. Het doel van deze uitwisseling is middels een 
presentatie terug te blikken op de afgelopen vijf jaar. De gemeente wil over 
Samenleving Voorop graag in gesprek met de raad en inwoners. Na de 
presentatie is er ruimte voor het stellen van vragen. 
 

20.00 – 21.00 uur 
Samenleving Voor-
op 

Mevrouw De Graaf en mevrouw Van der Veer geven een presentatie. Het 
is vooral van belang dat er zo veel mogelijk input wordt opgehaald zodat 
duidelijk wordt wat de rol van de Samenleving Voorop is.  
 
De burgemeester is blij dat er verder kan worden gesproken over door-
ontwikkeling van de Samenleving Voorop. De Samenleving Voorop is niet 
een terugtredende overheid maar het gaat om een andere rolopvatting. De 
gemeente stelt zich dienstbaar op naar de initiatieven vanuit de samenle-
ving. Het helemaal loslaten door de gemeente blijkt niet de beste aanpak 
te zijn. In de Samenleving Voorop zijn al grote stappen gezet. Via deze 
presentatie worden de raad en inwoners meegenomen in dit proces. 
 
Mevrouw De Graaf blikt terug op vijf jaar Samenleving Voorop.  
 
Mevrouw Van der Veer geeft een aantal specifieke praktijkvoorbeelden. 
De presentatie is via de griffie beschikbaar.  
 
Wethouder Overweg begrijpt dat niet alle inwoners mee kunnen helpen 
aan het groenonderhoud. Het groenonderhoud bij een wooncomplex waar 
de gemiddelde leeftijd boven de 80 jaar ligt vraagt een andere inspanning 
van de bewoners dan in wijken met veel jonge inwoners. Het groenonder-
houd binnen de gemeente is aangepast naar niveau C. De enige oplossing 
om het beeld naar boven toe bij te stellen zijn initiatieven vanuit de samen-
leving. 
 
Wethouder Dragt zegt dat de gemeente in samenwerking met de mede-
werkers van Vluchtelingenopvang kijkt naar initiatieven. Vluchtelingen mo-
gen niet werken maar zij mogen wel vrijwilligerswerk doen. Als er een 
groep initiatiefnemers is die deze mensen wil begeleiden zijn daar wel mo-
gelijkheden voor. 
 
De burgemeester zegt dat de Cultuurnota tot nu toe altijd door een me-
dewerker is geschreven. Dit initiatief is nu door de samenleving opgepakt. 
De betreffende medewerker heeft het proces nu begeleid. Zij had de nei-
ging tijdens het proces structuur aan te brengen, maar heeft dat uiteindelijk 
niet gedaan. Toch is de Cultuurnota er gekomen. De medewerkers moeten 
er heel erg aan wennen dat de geijkte werkwijze moet worden losgelaten. 
De gemeente moet vaker een afwachtende houding aannemen, maar dat 
betekent niet dat de gemeente afhaakt. De mensen mogen zich niet in de 
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steek gelaten voelen. 
Op een bepaalde hulpvraag zal de gemeente ook wel eens negatief reage-
ren. Zij heeft daarvan geen voorbeelden, maar de gemeente moet dan wel 
gemotiveerd aangeven waarom een initiatief niet wordt opgepakt. 
Het is spreekster niet bekend of er duidelijke criteria zijn voor het wel of 
niet ondersteunen van initiatieven. Zij vraagt zich af of het verstandig is op 
voorhand kaders te stellen waarbinnen wordt aangegeven wanneer de 
gemeente wel of niet openstaat voor een initiatief vanuit de samenleving. 
De medewerkers binnen het KCC zijn er op getraind om ervoor te zorgen 
dat een initiatief in ieder geval een bepaalde opvolging krijgt binnen de or-
ganisatie. Er zijn altijd zaken die niet bij de overheid thuishoren maar 
waarbij de gemeente wel het netwerk kan aanbieden. 
Zij ziet 2016 als een jaar waarin het college met de raad van gedachten 
zal wisselen over nieuwe vormen en experimenten. Zij gaat er niet van uit 
dat dit zal resulteren in een voorstel dat uitgaat van een coalitie en een 
oppositie. Als de samenleving iets anders wil dan hetgeen de raad wil, zal 
de raad daarover in discussie gaan. 
De medewerkers worden getraind om op een goede manier naar buiten te 
treden. Zij worden aangemoedigd naar buiten te treden en zich te mengen 
in de verschillende netwerken die er zijn. 
Er is geen centrale plek waar initiatieven vanuit de Samenleving Voorop 
bekend worden gemaakt. Er wordt nog discussie gevoerd over de ge-
meentepagina. Op de gemeentepagina kunnen dergelijke initiatieven dan 
worden uitgelicht. 
 

De voorzitter zegt dat de rol met betrekking tot de samenlevingsinitiatie-
ven in het vervolgproces met de gemeenteraad zal worden meegenomen. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de uitwisseling om 21.00 uur.  
 


